
 

 

XXXV. RALLY BOHEMIA – OHLASY PO PRNÍ ETAPĚ 

 
TISKOVÁ ZPRÁVA č. 16, Mladá Boleslav, 5. července 2008 
 
 
První etapa XXXV. Rally Bohemia se nesla ve znamení těsného souboje Romana Kresty a 
Václava Pecha. Po více než šedesáti ostrých kilometrech dělí oba rivaly 3,2 s. Těsný je i 
souboj o třetí místo, kde je prozatím úspěšnější Pavel Valoušek, ale Jaromír Tarabus, Karel 
Trojan a Roman Odložilík jsou velice blízko. Po blízkém setkání se svodidly dohání ztrátu 
Jaroslav Orsák a je jich na sedmém místě. 
 
Roman Kresta 1. místo: „Musím pochválit kluky mechaniky, že stihli v limitu vyměnit diferenciál. 
Chyboval jsem na Staroměstské erzety a nedobrzdil jsem na Vinci. Tempo je poměrně vysoké a stačí 
malinká chybička.“ 
 
Václav Pech 2. místo: „Mám lepší pocit než minule. Hezky jsme se svezli a mám z toho radost. Zítra 
nechci udělat chybu a defekt. Jinak je to super sport, to přetahování o vteřinky“ 
 
Pavel Valoušek 3. místo: „Trošku jsem se zlepšil, i když to stéle není ono. Dva roky jsem tu nejel a je 
to znát. Romana s Vaškem letí neskutečně a zítra se k nim zkusíme přiblížit.“ 
 
Jaromír Tarabus 4. místo: „Vyměnili jsme kotouče a pocitově je to lepší. Zítra chceme jet rychle, ale 
bude to hodně těžké.“ 
 
Karel Trojan 5. místo: „Dobré to bylo, auto je v pořádku. Časy jsem moc neviděl, ale máme dobrý 
pocit. Jede se dost rychle a je to na hraně. Zítra to teprve začne.“ 
 
Roman Odložilík 6. místo: „Ukázalo se, že krátký převod nebyla dobrá volba. Nedokážu si vysvětlit 
čas na Staroměstské vložce. Buď mám špatné ruce, nebo se spletla časomíra. Snažil jsem se fakt jet 
nadoraz.“ 
 
Jaroslav Orsák 7. místo: „Vůbec mi nesedl Vinec. Na té další jsem jel na tři válce. Nejvíc se těším na 
Navarov. Nepůjde mi ani o čas, ale hlavně si to chci užít“ 
 
Jan Votava 8. místo: „Jsem spokojený. Letos jsme předvedli zatím nejlepší výkon. Uvidíme zítra na 
těch těžších rychlostkách.“ 
 
Jan Jelínek 9. místo: „Neudělali jsme žádnou chybu. Jsme s umístěním spokojeni, ale před zítřkem 
to nic neznamená. Zítra spíše zpomalíme, než zrychlíme. Máme velký respekt z těch vložek. Jsou 
strašně náročné na techniku i na nás.“ 
 
Vojtěch Štajf 10. místo: „Až do RZ4 se mi to líbilo. Nevyšel mi druhý Vinec a Březovice. Je to pěkně 
rozehrané, ale před zítřkem to nic neřeší. Máme ještě pořád o co závodit.“ 
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